

"Die Heilige Familie"

"Holy Family"



Hier stellen wir Ihnen die Hauptdarsteller der bekanntesten Geschichte der christlichen Welt vor – die Heilige Familie und die bekannten Nebendarsteller. Maria, Josef, das Jesuskind, die Heiligen Drei Könige und Hirten verzaubern Ihr Publikum und kündigen die Weihnachtszeit an.

Here, we present to you the main actors of the most well-known story in the Christian world - the Holy Family and the well-known supporting cast.

Mary, Joseph, the baby Jesus, the holy three kings and shepherds will enchant your audience and usher in the Christmas season.

Figurendetails für Ihr Dekorationskonzept finden Sie auf der Rückseite.
You can find figure details for your decoration concept on the back page.



1-0002-FG Maria



1-7097-FG Jesus



1-0003-FG Josef



1-0004-FG Hirte

Die 110 cm großen Figuren sind mit je 1-2 Bewegungen ausgestattet. Der Stromanschluss bei jeder Figur ist 230 Volt bzw. 24 Volt DC. Das Jesuskind ist unbeweglich.

Die Figuren können auch als unbewegliche Ausführung geordert werden.

Figurendetails finden Sie auf unserer Homepage. Geben Sie dazu die Artikelnummer in das Suchfeld ein.

The 110-cm-tall figures each have 1-2 movements. The baby Jesus does not move. Power connection 230 volt/24 volt DC.

Unmovable versions of the figures can also be ordered.

You can find figure details on our homepage. Please enter the item number in the search box.



1-7102-FG König Balthasar



1-7103-FG König Melchior



1-7104-FG König Kaspar